
 
 

 

Motie: Hoe meer zonne-energie opwek, hoe meer vreugd 

 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 27 januari 2022 in gesprek over 

‘Beleid Zonne-energie in het beschermd stadsgezicht en op monumenten’; 

 

Constaterende dat; 

 

- Energie die wordt opgewekt waar het wordt gebruikt het net het minst belast en dus 

een relatief lage investering vergt in de energie transitie 

- Energiesystemen een investering zijn in de onze stad en het betreffende vastgoed, 

wat door middel van de investering toekomstbestendig kan worden gemaakt terwijl het 

gebouw, en dus het erfgoed, behouden kan blijven 

 

Overwegende dat; 

 

- Er een belang is om periodiek te evalueren om na te gaan of het beleid doet wat we 

beogen: verruimen van mogelijkheden voor en versnellen van aanleg van duurzame 

energieopwekking in de bebouwde omgeving 

-          Prioriteiten leggen bij plannen met veel impact er voor kan zorgen dat we de 

doelstelling Haarlem Klimaatneutraal 2030 eerder behalen 

 

 

Verzoekt het college bij de uitvoering van het beleid ‘Zonne-energie in het beschermd 

stadsgezicht en op monumenten 

 

Bij het afwegen van de toetsingskaders van legplannen voor zonnepanelen in het 

zicht (categorie 3) te sturen op legplannen met een zo groot mogelijk oppervlakte 

 

Een lijst te maken met afgewezen vergunningen voor zonnepanelen en/of legplannen 

 

Deze lijst ter bespreking aan te bieden aan de commissie ontwikkeling in januari 

2024, hierbij verslag te doen van de overwegingen en eventuele mogelijkheden voor 

verruiming van het beleid 

 

Melissa Oosterbroek (GroenLinks Haarlem) 

Bas van Leeuwen (D66 Haarlem) 

Gert Jan Hulster (Actiepartij) 

Frank Visser (ChristenUnie) 

  


